



STARLING
RESIDENCE
GENÈVE

EFFICIENTLY DIFFERENT...IN INDEPENDENCE



ÉCOLE HÔTELIÈRE GENÈVE **E H G**

Le Starling Residence Genève est le fruit d'un partenariat entre l'enseigne Starling et L'Ecole Hôtelière de Genève.

Cet établissement d'application est un concept pédagogique qui permet aux étudiants de se former, de développer et de perfectionner leurs connaissances opérationnelles et managériales liées aux métiers de l'hôtellerie.

ÉCOLE HÔTELIÈRE GENÈVE **E H G**

The Starling Residence Geneva was born under a partnership with the École Hôtelière de Genève.

This establishment is a pedagogic concept that allows students to develop their competencies, as well as perfecting and putting their knowledge into practice, both on an operational and managerial point of view.





CLASSIC STUDIO
100% EFFICIENT · 20 m²



SUPERIOR STUDIO
100% COMFORT · 25 m²



GRAND STUDIO
100% SPACE · 32 m²



APARTMENT
100% UNIQUE · 38 – 52 m²



Le fitness est à disposition des clients tous les jours 24h/24.



The fitness is available for the guests 24/7.



Tous les studios disposent d'une kitchenette équipée avec micro-ondes et plaques de cuisson.



All the studios have a fully-equipped kitchenette with a microwave and hobs.



Adjacent to the Residence, Mangiare Italiano is the restaurant where you will take your breakfast and meals.



Adjacent to the Residence, Mangiare Italiano is the restaurant where you will take your breakfast and meals.

Le Starling Residence Genève est le lieu idéal pour séjourner en plein cœur de Genève.

Pour le travail ou en famille, ses 90 studios et appartements de 20 à 57 m² offrent une indépendance et une intimité pour des courts ou longs séjours.

Les appartements sont atypiques et bénéficient d'une terrasse avec vue panoramique sur le Jet d'eau.



The Starling Residence Geneva is ideally located in the city-centre of Geneva.

Its 90 studios and apartments from 20 to 57 sqm offer independence and intimacy for short or long stays and for business or leisure.

The apartments are modern and spacious and offer a terrace with a panoramic view on the famous Jet d'Eau.

Airport ↔ Train Station

7 min by train / 20 min by bus (line 5)

Train Station ↔ Residence

10 min by tramway (line 15)

STARLING RESIDENCE GENÈVE

Route des Acacias 4 · 1227 Genève · Switzerland · T + 41 22 304 03 00 · www.shresidence.ch · contact@shresidence.ch

